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artikel 41-vragen over rechterlijke uitspraak

Osse kermisfeesten

Geachte mevrouw Van Valkenburg en heer Van den Bergh,

Op 28 augustus 2018 heeft u artikel 41 vragen gesteld over de uitspraak die de Rechtbank

Oost-Brabant heeft gedaan over de verleende vergunning inzake de Osse Kermisfeesten op de

Eikenboomgaard.

In deze brief geven wij u antwoord op uw vragen.

Is het college het eens met het CDA Oss dat "Kermisfeesten" een mooie

aanvulling zouden moeten kunnen zijn op de jaarlijkse Osse Kermis?

Ja. Zoals uit de belangafweging bij de vergunningverlening blijkt, hecht het college

grote waarde aan de kermis en de aansluitende activiteiten van de feesten in de

Eikenboomgaard. De feesten kunnen functioneren als verbindende factor. De

Gemeenteraad investeert in het betaalbaar houden van de attracties. De horeca

investeert in een feestprogramma "voor ieder wat wils op verschillende plekken in de

stad". De kermis is hierdoor uitgegroeid tot een groot feest voor de hele Osse

bevolking.

Is het college het eens met het CDA dat eerdere rechterlijke uitspraken

aanleiding hadden moeten zijn om het gemeentelijk evenementenbeleid

opnieuw te bekijken? 2o ja, waarom is dat niet gebeurd en waarom heeft er
geen tussentijdse evaluatie plaatsgevonden?

De eerdere gerechtelijke uitspraken hebben ons beleid niet nader beoordeeld, maar

enkel gevraagd om een nadere onderbouwing en belangenafweging.
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Op 19 juli 2018 ontvingen we de uitspraak van de bodemzaak over de vergunningen in

20t7.

Op 25 juli 2018 ontvingen we het geluidsonderzoek van DPA.

Vervolgens is op 27 juli 2018 de evenementenvergunning voor de kermisfeesten

verleend.

Op 10 augustus 2018 heeft dit geleid tot de voorlopige voorziening.

Al deze stappen hebben plaatsgevonden binnen een relatief kort tijdsbestek gedurende

het zomerreces.

Wij begrijpen dat het college de dialoog aangaat met de Gemeenteraad over

het evenementenbeleid? Wanneer verwacht het college hierover met de

Gemeenteraad het debat aan te gaan en hoe gaat het college dat aanpakken?

De uitspraak van de rechter biedt onvoldoende duidelijkheid of en zo ja, welke

aanpassingen aan ons evenementenbeleid noodzakelijk zijn. Er wordt op dit moment

gekeken hoe deze duidelijkheid te verkrijgen is.

Los hiervan wil het college (nog dit jaar) in gesprek met uw raad over het

evenementenbeleid.

Wat gaat het college doen om in de komende periode te voorkomen dat

betrokken inwoners en/of betrokken organisaties tegenover elkaar komen

staan bij het verlenen van vergunningen?

In het evenementenproces worden alle belangen op basis van het evenementenbeleid

zorgvuldig afgewogen. Hierin speelt communicatie en informatie-uitwisseling een

belangrijke rol. Bij het verlenen van vergunningen zullen wij een goed overleg van

organisaties met omwonenden stimuleren, zoals wij dat steeds trachten te doen. Het is

altijd zoeken naar de juiste balans. Echter staat de mogelijkheid tot bezwaar en beroep

altijd open.


